

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**APPLICATION OF THE VIENNA CONVENTION ON THE
INTERNATIONAL SALE OF GOODS 1980 IN CHINA**

ZhuHe

Scientific supervisor –
PhD, A.N.Popkov,

Minsk, 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis : 62 p, 0 tables, 71 sources.

2. Keywords: International Cyber Law, Cyber Law, Digital Law, regulation of the cutting-edge information technologies, modes of the legal regulation of the information technologies.

3. The content of the work

The purpose of this work is to outline the different strategies and modalities of regulating the use of cutting-edge technologies and prepare the recommendations on their improvement as well as to address the cross-border and national legal problems in the field.

The object of the work is the relations in the sphere of developing and applying best regulatory strategies, including the modalities of State regulation, self-regulation and co-regulation, to deal with the 0.

3.3.various challenges and risks posed by cutting-edge information technologies.

The subject deals with the concrete regimes and examples of regulating the use of artificial intelligence, blockchain, video games, augmented reality and other basic advanced technologies at national and national levels, including the creation and operation of autonomous algorithmic regulatory systems.

Research methods are the general logical methods such as analysis and analogy aa well as special legal methods, including legal-historical and comparative-legal methods.

Research Results and Novelty: The relevance of the research is determined by the increased use of modern advanced information technologies for the digitalization of various spheres of social activities that requires the re-evaluation of traditional legal rules and principles of regulation of the conduct in the digital environment. This trend causes serious challenges for lawmakers and digital market actors in many countries, including China and Belarus, in the process of adapting the existing legislation and methods of regulation to the specificity of cutting-edge technologies. The research contains the grounded proposals to improve the regulation of the main advanced information technologies at the national and international levels, including the perfection of the bilateral legal framework for the cooperation between China and Belarus in order to support the development and application of the modern technologies for the benefit of both countries.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и сфера охвата магистерской диссертации: 62 с., 0 таблиц, 71 источник.

2. Ключевые слова: международное киберправо, киберправо, цифровое право, регулирование передовых информационных технологий, способы правового регулирования информационных технологий.

3. - содержание работы

Цель этой работы заключается в определении различных стратегий и форм регулирования использования передовых технологий и подготовке рекомендаций по их совершенствованию, а также в решении трансграничных и национальных правовых проблем в этой области.

Целью работы являются отношения в сфере разработки и применения наилучших стратегий регулирования, в том числе форм государственного регулирования, саморегулирования и сорегулирования, для решения вопросов 0.

3.3. Различные проблемы и риски, связанные с новейшими информационными технологиями.

Тема посвящена конкретным режимам и примерам регулирования использования искусственного интеллекта, блокцепи, видеоигр, дополненной реальности и других базовых передовых технологий на национальном и международном уровнях, включая создание и функционирование автономных алгоритмических систем регулирования.

Научно-исследовательские методы являются общими логическими методами, такими как анализ и аналогия, а также специальными правовыми методами, в том числе историко-правовыми и сравнительно-правовыми методами.

Результаты исследований и новизна: актуальность исследований определяется более широким использованием современных передовых информационных технологий для цифровизации различных сфер социальной деятельности, что требует переоценки традиционных правовых норм и принципов регулирования поведения в цифровой среде. Эта тенденция создает серьезные проблемы для законодателей и участников цифрового рынка во многих странах, включая Китай и Беларусь, в процессе адаптации существующего законодательства и методов регулирования к специфике передовых технологий. В исследовании содержатся обоснованные предложения по совершенствованию регулирования основных передовых информационных технологий на национальном и международном уровнях, включая совершенствование двусторонней правовой базы сотрудничества между Китаем и Беларусью в целях поддержки разработки и применения современных технологий на благо обеих стран.